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France 

 

and 
 

Vanuatu 

Exchange of letters constituting an agreement between the Government of the French 
Republic and the Government of the Republic of Vanuatu on the status of French forces 
present on the territory of Vanuatu. Port Vila, 6 July 2011 and 7 July 2011 

Entry into force:  7 July 2011 by signature, in accordance with the provisions of the said letters  
Authentic text:  French 
Registration with the Secretariat of the United Nations:  France, 8 June 2012 
 
 
 

France 
 

et 
 

Vanuatu 

Accord sous forme d'échange de lettres entre le Gouvernement de la République française et 
le Gouvernement de la République du Vanuatu relatif au statut des forces françaises 
séjournant sur le territoire du Vanuatu. Port-Vila, 6 juillet 2011 et 7 juillet 2011 

Entrée en vigueur :  7 juillet 2011 par signature, conformément aux dispositions desdites lettres  
Texte authentique :  français 
Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  France, 8 juin 2012 
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